
                                     Protokół z IX Sesji Rady Gminy Celestynów 

                                              odbytej w dniu 30 czerwca 2011 roku 

W sesji udział wzięli: 
 Radni Rady Gminy Celestynów                 -              według załączonej listy obecności 
 Wójt Gminy Celestynów                            -              Stefan Traczyk 
 Skarbnik Gminy                                          -              Agnieszka Kurek 
 Sekretarz Gminy                                         -              Dariusz Kołodziejczyk 
 Sołtysi                                                         -               wg  załączonej listy obecności 
 Inne osoby zaproszone. 

 
Przewodniczący Rady  -  Mirosław Szyda  -  dokonał otwarcia sesji, powitał radnych oraz 
zaproszonych gości. Stwierdził, iż na sali znajduje się 14 Radnych, co stanowi  quorum 
niezbędne  do podejmowania  przez Radę Gminy  prawomocnych uchwał.   
 
 Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów: 
1.Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji. 
2. Podjęcie uchwał w sprawach: 
  a)  absolutorium dla Wójta Gminy Celestynów z tytułu wykonania budżetu za 2010 rok, 
      - sprawozdanie z wykonania budżetu za 2010 rok, 
      - opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat sprawozdania z wykonania budżetu 
       za 2010 rok, 
      - wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy, 
      - opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat wniosku. 
 b)  zatwierdzenia do realizacji projektu systemowego ,,Szansa na lepsze jutro” w ramach 
Programu  Operacyjnego Kapitał Ludzki, 
 c)  ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola publiczne i 
punkty przedszkolne Gminy Celestynów w czasie przekraczającym wymiar zajęć 
przeznaczony na realizację programu wychowania przedszkolnego uwzględniającego 
podstawę programową wychowania przedszkolnego.  
 d) zmiany uchwały Nr 193/09 z dnia 20 kwietnia 2009 roku w sprawie ustalenia regulaminu 
określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania i wypłacania 
nauczycielom dodatków do wynagrodzenia zasadniczego: za wysługę lat, motywacyjnego, 
funkcyjnego i za warunki pracy oraz   wysokość i warunki wypłacania innych składników 
wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy, szczegółowy  sposób obliczania I 
wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny   doraźnych zastępstw, a 
takżę wysokość oraz szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania dodatku           
mieszkaniowego, 

   e) utworzenia Punktu Przedszkolnego w Pogorzeli Warszawskiej, 
 f) gromadzenia dochodów na wydzielonym rachunku przez samorządowe jednostki 
budżetowe prowadzące  działalność w zakresie oświaty, 
 g)  zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2010 rok, 
 h) dokonania zmian w Uchwale Budżetowej na 2011 rok.. 
  3. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności między Sesjami. 
  4. Interpelacje i zapytania Radnych. 
  5. Udzielenie odpowiedzi na zapytania Radnych. 
  6. Wnioski lub oświadczenia Radnych. 
  7. Sprawy różne. 



  8. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Sesji. 
  9. Zamknięcie obrad.  
 
Radny Łukasz Winiarski  wnioskował, aby punkt 2, ppkt a)  podjęcie uchwały w sprawie 
absolutorium dla Wójta Gminy Celestynów z tytułu wykonania budżetu za 2010 rok, 
znalazł się w pkt 2, ppkt h).  
 
Wniosek Radnego został przyjęty. (10 głosów za, 2 przeciwnych, 2 wstrzymujących). 
 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad.pkt 2.ppkt a) 
Podjęcie uchwały w sprawie  zatwierdzenia do realizacji projektu systemowego ,,Szansa na 
lepsze jutro” w ramach Programu  Operacyjnego Kapitał Ludzki. 
 
Pani Barbara Markowska powiedziała, że program jest realizowany od 1 czerwca do 31 
grudnia 2011 roku. Wśród 10 uczestników projektu jest 9 kobiet i 1 mężczyzna oraz jedna 
osoba niepełnosprawna. Wartość projektu w roku 2011 wynosi 125. 675, 44 zł, w tym 
wkład własny gminy wynosi 13.195, 92 zł.  
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Pomocy Społecznej Łukasz 
Winiasrki powiedział, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził głosowanie imienne nad 
projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu systemowego ,,Szansa na 
lepsze jutro” w ramach Programu  Operacyjnego Kapitał Ludzki. 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. (14 głosów za). 
 
Ad.pkt 2.ppkt b) 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez 
przedszkola publiczne i punkty przedszkolne Gminy Celestynów w czasie przekraczającym 
wymiar zajęć przeznaczony na realizację programu wychowania przedszkolnego 
uwzględniającego podstawę programową wychowania przedszkolnego.  
 
Pani Danuta Czerwińska powiedziała, że znowelizowana ustawa o systemie oświaty 
nakłada na samorządy ustalenie nowych opłat za przedszkola ponad podstawę programową. 
Do tej pory obowiązywała opłata stała, które w gminie Celestynów wynosiła 130 zł. W 
projekcie proponuje się stawkę opłaty w wysokości:  2,50 zł za godzinę oraz za nieobecność 
dziecka w przedszkolu opłata będzie zwracana. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Pomocy Społecznej Łukasz 
Winiasrki powiedział, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził głosowanie imienne nad 
projektem uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez 
przedszkola publiczne i punkty przedszkolne Gminy Celestynów w czasie przekraczającym 
wymiar zajęć przeznaczony na realizację programu wychowania przedszkolnego 
uwzględniającego podstawę programową wychowania przedszkolnego.  



 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. (14 głosów za). 
 
Ad.pkt 2.ppkt c) 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 193/09 z dnia 20 kwietnia 2009 roku w 
sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 
przyznawania i wypłacania nauczycielom dodatków do wynagrodzenia zasadniczego: za 
wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz   wysokość i warunki 
wypłacania innych składników wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy, 
szczegółowy  sposób obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i 
godziny   doraźnych zastępstw, a takżę wysokość oraz szczegółowe zasady przyznawania i 
wypłacania dodatku   mieszkaniowego. 
 
Pani Danuta Czerwińska powiedziała, że zmniejsza się ilość dzieci w szkołach i 
jednocześnie co roku są podwyżki dla nauczycieli. Wobec tego proponuje się stawkę 
dodatku motywacyjnego dla dyrektora od 10% do 50% a stawkę dodatku funkcyjnego dla 
dyrektora od 30% do 90%. Projekt był konsultowany ze związkami zawodowymi. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Pomocy Społecznej Łukasz 
Winiasrki powiedział, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie 
(jednogłośnie). 
 
Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził głosowanie imienne nad 
projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 193/09 z dnia 20 kwietnia 2009 roku w 
sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 
przyznawania i wypłacania nauczycielom dodatków do wynagrodzenia zasadniczego: za 
wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz   wysokość i warunki 
wypłacania innych składników wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy, 
szczegółowy  sposób obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i 
godziny   doraźnych zastępstw, a takżę wysokość oraz szczegółowe zasady przyznawania i 
wypłacania dodatku   mieszkaniowego. 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. (14 głosów za). 
 
Ad.pkt 2.ppkt d) 
Rozpatrzenie uchwały w sprawie utworzenia Punktu Przedszkolnego w Pogorzeli 
Warszawskiej. 
 
Pani Danuta Czerwińska powiedziała, że gmina posiada wszystkie niezbędne dokumenty 
określone w rozporządzeniu MEN, które umożliwiają otwarcie Punktu Przedszkolnego w 
Pogorzeli czyli pozytywny odbiór Sanepidu i Straży Pożarnej.  W Punkcie Przedszkolnym 
w Pogorzeli będą przebywały dzieci w wieku od 3 do 5 lat, przez 5 godzin dziennie, przez 5 
dni w tygodniu. W tym roku od 1 lipca gmina otrzymuje dofinansowanie z projektu 
unijnego dla nauczyciela, asystenta nauczyciela i na wyposażenie Punktu Przedszkolnego. 
 
Radny Tadeusz Floriańczyk podziękował Pani Kierownik ZOSZ, Wójtowi i wszystkim 
pracownikom, że dołożyli starań, aby Punkt Przedszkolny powstał. Zaznaczył, że ten obiekt 
będzie spełniał nie tylko funkcję Punktu Przedszkolnego, ale również świetlicy wiejskiej.  



 
Radny Witold Garliński powiedział, że jeszcze nie ma decyzji Powiatowego Inspektora 
Nadzoru Budowlanego. Zapytał czy ta uchwała może być podjęta mimo braku tej decyzji. 
Z uwagi na to, że Punkt Przedszkolny będzie wykorzystywany również na inne cele 
powinna być, jego zdaniem, udzielona na to pisemna zgoda Sanepidu.  
 
Pani Danuta Czerwińska powiedziała, że Naczelnik Nadzoru Budowlanego, który 
uczestniczył przy odbiorze nie wnosił żadnych zastrzeżeń dotyczących tego Punktu 
Przedszkolnego. Dodała, że rozporządzenie MEN mówi o pozytywnych opiniach Sanepidu i 
MEN, które to dokumenty gmina posiada. 
 
Pan Paweł Szol powiedział, że  Naczelnik Nadzoru Budowlanego  na spotkaniu w Punkcie 
Przedszkolnym w dniu 17 czerwca nie wyraził przeciwskazań do otwarcia tego obiektu. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Pomocy Społecznej Łukasz 
Winiasrki powiedział, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie (5 głosów za, 
1 wstrzymujący). Komisja wnioskowała o opracowanie regulaminu korzystania ze 
świetlicy. Komisja przy omawianiu kosztów realizacji tej inwestycji zauważyła 
przekroczenie 17. 000 zł kosztorysu wstępnego i powykonawczego. 
 
Pan Mecenas powiedział, że opinie Sanepidu i Straży Pożarnej wystarczą zgodnie z 
rozporządzeniem MEN do otwarcia tego Punktu Przedszkolnego. 
 
Radny Witold Garliński powiedział, że opinie, które są dołączone do projektu uchwały są 
niezbędne do otrzymania decyzji Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził głosowanie imienne nad 
projektem uchwały w sprawie utworzenia Punktu Przedszkolnego w Pogorzeli 
Warszawskiej. 
 
Uchwała została podjęta. (12 głosów za, 2 wstrzymujące). 
 
Ad.pkt 2.ppkt e) 
Rozpatrzenie uchwały w sprawie  gromadzenia dochodów na wydzielonym rachunku przez 
samorządowe jednostki budżetowe prowadzące  działalność w zakresie oświaty. 
 
Pani Joanna Więsik, powiedziała, że uchwała w tej sprawie została podjęta w październiku 
2010 roku. Jednakże RIO unieważniło pkt 5 i pkt 6 tej uchwały. W obecnym projekcie 
zmianie ulega § 5 i § 6 oraz autopoprawką § 5 pkt 3 otrzymuje brzmienie:,, Projekty planów 
finansowych dochodów gromadzonych na wydzielonym rachunku i wydatków nimi 
finansowanych przekazywane są Wójtowi Gminy Celestynów w terminie do 15 września 
roku poprzedzającego rok budżetowy.” 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Pomocy Społecznej Łukasz 
Winiasrki powiedział, że Komisja zaopiniowała projekt pozytywnie, pod warunkiem 
zgłoszonej wcześniej autopoprawki. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził głosowanie imienne nad 



projektem uchwały w sprawie gromadzenia dochodów na wydzielonym rachunku przez 
samorządowe jednostki budżetowe prowadzące  działalność w zakresie oświaty. 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. (14 głosów za). 
 
Radny Witold Garliński wnioskował o 10 minut przerwy, aby Komisja Rewizyjna 
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2010 
rok. 
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 
 
Przewodniczący Rady ogłosił przerwę. 
 
Ad.pkt 2.ppkt f) 
Rozpatrzenie uchwały w sprawie  zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2010 rok. 
 
Pani Agnieszka Kurek powiedziała, że zgodnie z art. 270 ustawy o finansach publicznych 
Rada Gminy zatwierdza sprawozdanie finansowe oraz sprawozdanie z wykonania budżetu 
w termnie do dnia 30 czerwca. Autopoprawką zmienia się nazwę tytułu uchwały na: 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 
Gminy Celestynów za 2010 rok. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Witold Garliński powiedział, że Komisja 
Rewizyjna zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził głosowanie imienne nad 
projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Celestynów za 2010 rok. 
 
Uchwała została podjęta. (13 głosów za, 1 wstrzymujący). 
 
Ad.pkt 2.ppkt g) 
Rozpatrzenie uchwały w sprawie dokonania zmian w Uchwale Budżetowej na 2011 rok. 
 
Pani Agnieszka Kurek powiedziała, że zmiany proponowane w projekcie uchwały 
dotyczą: zmiany klasyfikacji budżetowej dla projektu unijnego pn. „Kompetencje naszą 
siłą! Program wyrównywania szans edukacyjnych wśród uczniów Gimnazjum im. Skrytego 
w Celestynowie”; wprowadzenia do budżetu na 2011 rok dochodów na łączną kwotę 
608.139,00 zł, poprzez zwiększenie dochodów w dziale 801 - Oświata i wychowanie, źródło 
dochodów „Pozostała działalność” - dotacje celowe w ramach programów finansowanych z 
udziałem środków europejskich oraz środków o których mowa w art.5 ust.1 pkt 3 oraz ust. 3 
pkt 5 i 6 ustawy, lub płatności w ramach budżetu środków europejskich, z związku z 
przyjęciem do realizacji  projektu unijnego „Przedszkola równych szans! Program 
zmniejszania nierówności w stopniu upowszechnienia edukacji przedszkolnej w wiejskiej 
Gminie Celestynów” na podstawie zawartej w dniu 27.06.2011 roku umowy; w Dziale 852 
– zwiększenie planowanych dochodów budżetowych o kwotę 6.000,00 zł z tytułu dochodów 
związanych z realizacją zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań 
zleconych ustawami; w dziale 853 - zwiększenia planowanych dochodów budżetu na łączną 



kwotę 112.480,00 zł w związku z przyjęciem do realizacji projektu unijnego „Szansa na 
lepsze jutro”. Zmiany w Załączniku Nr 2 dotyczą: Dział 750 – zmniejszenia  wydatków 
budżetu w rozdziale 75023 – Urzędy gmin o kwotę 4.324,00 zł i jednoczesnego zwiększenia 
wydatków w dziale 75095 z przeznaczeniem na wynagrodzenia i pochodne dla 
pracowników zatrudnionych w ramach prac interwencyjnych;  Dział 750 - przeniesienia 
wydatków w ramach klasyfikacji działu 750, rozdziału 75023 z wydatków bieżących do 
wydatków majątkowych w kwocie 7.400,00 zł. Powyższe środki zabezpiecza się na zakup 
ksero dla Urzędu Gminy tworząc zadanie inwestycyjne pn. „Zakup ksero dla Urzędu 
Gminy”. Dział 801 - zwiększenia wydatków bieżących związanych z funkcjonowaniem 
placówek oświatowych w łącznej kwocie 5.800,00 zł i jednoczesnego zmniejszenia 
wydatków w tej samej kwocie w dziale 92195;  Dział 801 - wprowadza się do budżetu na 
2011 rok wydatki na łączną kwotę 608.139,00 zł w  związku z przyjęciem do realizacji  
projektu unijnego „Przedszkola równych szans! Program zmniejszania nierówności w 
stopniu upowszechnienia edukacji przedszkolnej w wiejskiej Gminie Celestynów” na 
podstawie zawartej w dniu 27.06.2011 roku. W związku z powyższym wprowadza się 
stosowne zmiany w dziale 801 - Oświata i wychowanie, rozdziale 80195 – Pozostała 
działalność w pozycji „wydatki na programy finansowane z udziałem środków, o których 
mowa w art. 5 ust. 1 pkt 2 i 3”, w Dziale 851 - przeniesienia wydatków w rozdziale 85154 
między poszczególnymi tytułami wydatkowymi z uwagi na konieczność zapewnienia 
środków na dotacje na zadania bieżące;  Dział 852 – zwiększenia wydatków w rozdziale 
85212 o kwotę 6.000,00 zł na wydatki bieżące; Dział 852 – przeniesienia wydatków w 
rozdziale 85214 między poszczególnymi tytułami wydatkowymi z uwagi na konieczność 
zapewnienia środków na własny do projektu unijnego „Szansa na lepsze jutro”; Dział 853 - 
zwiększenia wydatków bieżących w rozdziale 85395 o kwotę 112.480,00 zł z 
przeznaczeniem na realizację projektu unijnego „Szansa na lepsze jutro”.  Zmiany w 
Załączniku Nr 3 dotyczą  zmiany kwoty dotacji w dziale 851 do kwoty 20.000,00 zł.  
 
Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że projekt 
uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. (14 głosów za). 
 
Ad.pkt 2.ppkt h) 
Rozpatrzenie uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Celestynów z tytułu 
wykonania budżetu za 2010 rok. 
 
Opracowanie Wójta dotyczące sprawozdania z wykonania budżetu za 2010 rok stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Witold Garliński odczytał opinię RIO na temat 
sprawozdania z wykonania budżetu za 2010 roku. (stanowi ona załącznik do niniejszego 
protokołu). 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Witold Garliński odczytał wniosek Komisji 
Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Celestynów z tytułu wykonania 
budżetu za 2010 rok. (stanowi on załącznik do niniejszego protokołu). 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Witold Garliński odczytał opinię Regionalnej Izby 



Obrachunkowej na temat wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia  absolutorium 
Wójtowi Gminy Celestynów z tytułu wykonania budżetu za 2010 rok. (stanowi ona 
załącznik do niniejszego protokołu). 
 
Wójt powiedział, że sprawozdanie z wykonania budżetu za 2010 rok zostało już wcześniej 
zatwierdzone. Natępnie omówił najważniejsze elementy sprawozdania finansowego.  
 
Radny Witold Garliński odczytał oświadczenie w związku z faktem umorzenia 
Spółdzielni Produkcyjno Handlowej w Celestynowie ostatniej raty opłaty za użytkowanie 
wieczyste za 2010 rok. (stanowi ono załącznik do niniejszego protokołu). 
 
Przewodniczący Rady ogłosił 5 minut przerwy. 
 
Radny Tadeusz Floriańczyk powiedział, że z pierwotnej wersji budżetu wynika, że 
dochody gminy miały być w wysokości 26 mln zł a po zmianach w grudniu 2010 roku 
dochody wynoszą  22. 900. 000 zł. Wydatki planowane w pierwotnej wersji budżetu miały 
być w wysokości 28. 864. 000 zł a po zmianach w grudniu wydatki wynoszą 24. 900. 000 
zł. Środki zaplanowane pierwotnie na wynagrodzenia w 2010 roku wynosiły 1.120.000 zł, 
natomiast po zmianch w grudniu wykonanie jest 1. 315.000 zł. Czy Wójt dołożył starań, aby 
pozyskać środki zewnętrzne na inwestycje, głównie na priorytetową inwestycję 
termomodernizacji Zepołu Szkół. Na wynagrodzenie za wykonanie kanalizacji w Pogorzeli 
w 2010 roku było przeznaczone 400.000, 00 zł,  z czego według sprawozdania zostało 
wydane 347.000 zł a jednocześnie Wójt przedstawił informację, że wypłata wynagrodzenia 
została wstrzymana. 
 
Wójt powiedział, że polecił głównemu specjaliście od spraw kontroli zarządczej 
sporządzenie zestawienia dotyczącego stanu zatrudnienia w jednostkach podległych 
Urzędowi Gminy. Zaznaczył, że wynagrodzenia na przestrzeni lat kształtują się mniej 
więcej na tym samym poziomie. Proces realizacji projektów unijnych i proces spływania  
środków unijnych jest bardzo powolny. Mazowiecka Jednostka, która podlega pod Urząd 
Marszałkowski jest na granicy zadłużenia 6%. W Urzędzie są realizowane programy unijne 
na około 400. tys zł, ponadto gmina otrzymała 1 mln zł dofinansowania na budowę 
kanalizacji. Punkt Przedszkolny w Pogorzeli został wykonany również dlatego, że tam  
będzie realizowany projekt unijny. Odnośnie wykonawcy kanalizacji w Pogorzeli została 
wystawiona nota obciążeniowa.  
 
Pani Skarbnik Agnieszka Kurek powiedziała, że wykonawcy kanalizacji w Pogorzeli 
fizycznie pieniądze nie zostały wypłacone. Na podstawie zawartej umowy została 
wystawiona Panu Pytlowi nota obciążeniowa w kwocie wynikającej z niezapłaconej 
faktury. Zostało to ujęte w zapisach księgowych po stronie wydatków przyjmując, że 
została dokonana zapłata za fakturę a po stronie dochodów jako przypis należności od Pana 
Pytla w związku z niewywiązaniem się z umowy. Nota została wysłana i przyjęta. 
 
Radny Zbigniew Konefał powiedział, że jego zdaniem Wójt umarzając spółdzielni 
produkcyjno handlowej w Celestynowie ostatnią ratę kierował się dobrem publicznym. W 
sposób racjonalny i merytoryczny pomógł tej jednostce funkcjonować i nie doprowadził do 
bankructwa spółdzielni a także uratował miejsca pracy. 
 
Radny Jacek Strzeżysz poprosił Wójta o ustosunkowanie się do uwag Komisji Rewizyjnej 



zawartych we wniosku. 
 
Wójt powiedział, że wnioski Komisji Rewizyjnej poruszają dyskusję na temat dalszych 
działań inwestycyjnych. Poprzednia Rada miała inne priorytety  i inną wizję. Gmina 
dysponuje określonymi środkami w budżecie. Zaznaczył, że osiągnięciem jest to, że przez 
całą poprzednią kadencję nie były podnoszone podatki a dochody podatkowe się 
zwiększyły. Wójt dodał, że jednocześnie występuje do poszczególnych kierowników 
jednostek aby szukali oszczędności. Odnośnie budowy mieszkań  komunalnych to jedynym 
miejscem, gdzie można wykonać tą inwestycję jest ul. Dębowa, ale pod warunkiem 
uzyskania środków zewnętrznych.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził głosowanie imienne nad 
projektem uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Celestynów z tytułu 
wykonania budżetu za 2010 rok. 
 
Uchwała w głosowaniu jawnym nie została podjęta. (6 głosów za, 6 głosów przeciw, 2 
wstrzymujące).  
 
Ad.pkt 3. 
Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie pomiędzy Sesjami. 
 
Radny Witold Garliński poprosił, aby w sprawozdaniu z działalności pomiędzy Sesjami 
umieszczać informację na temat toczących się procesów sądowych, w których stroną jest 
Gmina Celestynów. 
 
Ad.pkt 4. 
Interpelacje Radnego Jacka Poplewskiego: 
 
1. Dlaczego z  kwoty 50.000 zł przeznaczonej na poprawę ulicy Pogorzelskiej planuje się 
wykonać projekt remontu tej drogi za 40. 000 zł. Pierwotnie środki zaplanowane w 
budżecie miały w dużej mierze umożliwić doraźną poprawę stanu ul. Pogorzelskiej oraz 
ewentualnie dodatkowo miały być przeznaczone na wykonanie projektu. 
2. Czy Urząd prowadzi korespondencję z mieszkańcami odnośnie udrożniania rowów 
biegnących wzdłuż prywatnych działek. 
 
Intereplacje Radnego Tadeusza Floriańczyka: 
 
1. Czy została przekazana dotacja dla Policji na dodatkowe patrole. Jeżeli tak, to kiedy te 
patrole zostaną uruchomione. 
2. Czy wszyscy mieszkańcy Pogorzeli, którzy zostali podłączeni do sieci kanalizacyjnej 
mają już podpisane umowy z Gminą Celestynów. Jeżeli nie, to ilu tych mieszkańców jest na 
dzień 30 czerwca 2011 roku. 
 
Intereplacje Radnego Mariana Celińskiego: 
 
1. Rowy w Regucie i w Podbieli w 100 % biegną wzdłuż działek prywatnych. Czy w 
związku z tym będą one pogłębiane i czyszczone przez Urząd Gminy. 
2. Przez miejscowość Podbiel przechodzi droga wojewódzka, która jest w bardzo złym 
stanie. Czy jest możliwość, aby przy najbliższym remoncie uwzględniono tam budowę 



chodnika. 
3. W Podbieli są trzy wiaty przystankowe  z czego jedna drewniana, druga metalowa a 
trzecia bardzo zniszczona. Czy jest możliwość wymiany wiaty stojącej w środku wsi. 
 
Intereplacje Radnego Zbigniewa Konefała: 
 
1. Czy Wójt planuje powołać Straż Gminną. 
2. Czy jest możliwość, aby odbywały się częstsze patrole policji drogowej na odcinku Jatne- 
Dyzin z uwagi na znaczne przekraczanie prędkości przez kierowców na tym odcinku. 
 
Intereplacje Radnego Leszka Gąsiorowskiego: 
 
1. Czy było wystosowane pismo do Zarządu Dróg Powiatowych o pomalowanie pasów 
poziomych w Starej Wsi na ul.Fabrycznej  róg ul. Dąbrowieckiej oraz na ul. Fabrycznej 
przy Szkole Podstawowej w Starej Wsi. 
 
Interpelacje Radnego Pawła Felczyka: 
 
1. Jaka jest możliwość doświetlenia odcinka drogi w miejscowości Ostrów przy trasie S 17, 
ewentualnie odcinka przy przystankach. Wiąże się to z wydaną niedawno koncesją na 
sprzedaż alkoholu i otwarcie całodobowego sklepu. 
2. Czy jest możliwość skontaktowania się i skonsultowania z firmami, które wydobywają 
piach w lesie przy drodze obok kapliczki, z której korzystają TIR-y. Droga jest 
zdefastowana, co uniemożliwia przejazd samochodom osobowym. 
 
Interpelacje Radnego Łukasza Winiarskiego: 
 
1. Pomiędzy Celestynowem a Dąbrówką jest chodnik z kostki, który w projekcie  jest 
oznaczony jako ciąg pieszo-rowerowym. Mieszkańcy Dąbrówki wnioskują, aby Urząd 
Gminy zwrócił się do Zarządu Dróg Powiatowych o prawidłowe oznakowanie tego ciągu 
jako ciąg pieszo-rowerowy, aby można było poruszać się po nim rowerami. 
2. Jaki jest stan realizacji wniosku o poprawę sytuacji na skrzyżowaniu ul. Laskowskiej, ul. 
Zwycięzców i ul. Podgórnej, gdzie nawet po niewielkim deszczu stoi woda.  
3. Radny w imieniu mieszkańców Lasku podziękował za załatanie dziur w drodze do Lasku. 
 
Interpelacje Radnego Henryka Floriańczyka: 
 
1. Czy jest możliwość, aby uzupełnić destrukt na ul.Mokrej i ul. Kościuszki, gdzie są 
wyrwy w jezdni. 
 
Interpelacje Radnego Roberta Wicika: 

     1. Czy  kontaktowali się z Urzędem Gminy przedstawiciele firmy: ,,Sater”. Czy  w tym roku  
z tą firmą  odbyły się spotkania w sprawie nowych inwestycji na składowisku odpadów w 
Świerku. 

     2. Czy Urząd Gminy finansuje mieszkańcom sterylizację zwierząt. 
   3. Kiedy rozpocznie się budowa placu zabaw przy Szkole Podstawowej w Starej Wsi z 

programu: ,,Radosna Szkoła”. 
       

     Ad.pkt 5. 



     Odpowiedź na interpelacje Radnego Jacka Poplewskiego: 
       
     1. Wójt powiedział, że naprawa ulicy Pogorzelskiej powinna być wykonana kompleksowo.  

 W najbliższym czasie zostanie zaproponowane przesunięcie w budżecie, aby przeznaczyć           
kolejne środki na to zadanie. 
 

     Odpowiedź na interpelacje Radnego Tadeusza Floriańczyka: 
 

1. Wójt powiedział, że jest podpisane jest porozumienie w sprawie dodatkowych patroli  
Policji.  
2. Wójt powiedział, że została w Pogorzeli Warszawskiej przeprowadzona kontrola 
mieszkańców, którzy mają przyłącze kanalizacyjne. Jest to również oficjalnie sprawdzane w 
Gospodarce Komunalnej. 
    
Odpowiedź na intereplacje Radnego Mariana Celińskiego: 
 
1. Pan Paweł Szol, powiedział, że jeżeli rowy przechodzą przez działki prywatne a Gmina 
działa na zasadzie finansów publicznych to nie może realizować zadań na działkach 
prywatnych. W związku z powyższym Referat Porządku Publicznego i Ochrony 
Środowiska wystosowuje wezwania dla mieszkańców. W przypadku, gdy nie zostanie to 
przez mieszkańców wykonane, gmina będzie ewentualnie stosować wykonania zastępcze. 
2. Wójt powiedział, że został podpisany list intencyjny z Zarządem Dróg Wojewódzkich. Są 
prowadzone rozmowy, żeby przedłużyć list intencyjny w sprawie chodnika przy drodze 
wojewódzkiej przez Podbiel. 
3. Wójt powiedział, że w budżecie na 2011 rok nie ma środków na budowę wiat 
przystankowych. 
 
Odpowiedź na intereplacje Radnego Zbigniewa Konefała: 
 
1. Wójt powiedział, że po urlopie organizuje wyjazdowe spotkanie dortyczące Straży 
Gminnej. Zaznaczył, że gmina może realizować to na co pozwalają finanse.  
2. Wójt powiedział, że rozmawiał z Policjantami odnośnie dodatkowych patroli. Ponowi tą 
sprawę na drodze oficjalnej. 
 
Odpowiedź na interpelacje Radnego Pawła Felczyka: 
 
1. Wójt powiedział, że jeśli chodzi o oświetlenie uliczne to sprawa jest problemowa, 
ponieważ pas drogowy należy do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad. 
Zostanie w tej sprawie wystosowane pismo. 
2.  Wójt powiedział, że firmy, które wydobywają piach są prywatne.  Pan Paweł Szol dodał, 
że znaki stawia się na drogach utwardzonych a przedmiotowa droga jest gruntowa. 
 
Odpowiedź na intereplacje Radnego Łukasza Winiarskiego: 
 
1. Wójt powiedział, że pas drogowy należy do Zarządu Dróg Powiatowych, ale oczywiście 
będą podejmowane próby spowodowania działań w tej sprawie. Gmina może jedynie 
podejmować działania w ramach robót publicznych.  
2. Wójt powiedział, że polecił Referatowi Inwestycji zajęcie się tą sprawą. 



 
Odpowiedź na intereplacje Radnego Henryka Floriańczyka: 
 
1. Wójt powiedział, że jest przygotowywana umowa na bieżącą naprawę dróg. Wpłynęły 
oferty, z których jest wybrana oferta najtańsza i najlepsza. 
 
Odpowiedź na intereplacje Radnego Roberta Wicika: 
 
1. Wójt powiedział, że przedstawiciel firmy ,,Sater” przekazał informację, że odbyło się 
spotkanie z gminą Otwock w sprawie nowych inwestycji na składowisku odpadów w 
Świerku. 
2. Wójt powiedział, że polecił Referatowi Porzadku Publicznego, aby prowadził rozmowy z 
firmami zajmującymi się sterylizacją i czipowaniem psów. Na dzień dzisiejszy gmina nie 
ma środków na finansowanie sterylizację. 
3.  Wójt powiedział, że odnośnie budowy placu zabaw ,,Radosnej Szkoły” jest podpisana 
umowa oraz jest zgłoszenie. 
 
Odpowiedź na intereplacje Radnego Leszka Gąsiorowskiego: 
 
1. Wójt powiedział, że nie było jeszcze wystosowane pismo do ZDP w sprawie 
pomalowania pasów. 
 

     Ad.pkt 6. 
Radny Witold Garliński wnioskował o zobowiązanie Wójta do umieszczania w 
sprawozdaniach między Sesjami spraw sądowych, w których stroną jest Urząd Gminy 
Celestynów. 
 
Wniosek został przyjęty. (12 głosów za, 1 wstrzymujący). 
 
Ad.pkt 7. 
Sprawy różne. 
 
Radny Tadeusz Floriańczyk wnioskował o udzielenie odpowiedzi na piśmie ile osób ma 
podpisane umowy na przyłącze kanalizacyjne a ile nie. 
 
Radny Łukasz Winiarski poinformował, że Klub Radnych ,,Projekt 2014” został 
poszerzony o członków w osobie Pana Henryka Floriańczyka i Pana Leszka 
Gąsiorowskiego. 
 
Ad.pkt 8. 
Radny Jacek Strzeżysz wnioskował o zdjęcie punktu z porządku obrad, ponieważ nie mógł 
zapoznać się z ostateczną wersją protokołów. 
 
Wniosek został przyjęty. (10 głosów za, 3 wstrzymujących). 
 
Sporządziła: Katarzyna Świderska                      Przewodniczący Rady Gminy Celestynów 
 
                                                                                                Mirosław Szyda 



 
                                                                


